

**Besluitenlijst Voorrondes Openbaar Raadsavond Wormerland
- dinsdag 15 mei 2007 -**

| Voorrondes | | |
|-------------------|--|--|
| Nr. | Onderwerp | Besluit |
| | Algemene Zaken | <p>Aanwezig: J.M. Schalkwijk (voorzitter), C.J.G. Bijvoet (CDA), L.J. van Berkel (VVD), C.Ricken (PvdA), J.N. Stevens (GL), C. Molog (VLW)</p> <p>Portefeuillehouder: P.C. Tange Griffier: I.M. Drupsteen Pers: R. van der Molen Belangstellenden: circa 15 personen</p> <p>Er heeft zich geen inspreker gemeld.</p> <p>De voorzitter voegt het agendapunt Mededelingen toe. De leden van de voorronde besluiten de nota gemeentelijke garantstelling van de agenda van de voorronde te halen daar zij eerst een advies van de controlecommissie hierover wensen. Ten aanzien van de kadernota wordt afgesproken dat vanavond de technische bespreking zal plaatsvinden en dat voor inhoudelijke bespreking en besluitvorming een advies van de controlecommissie aanwezig moet zijn.</p> |
| 2 | Vaststellen besluitenlijst voorrondes d.d. 24 april 2007 | De VVD geeft aan dat de tekst onder punt 9 gewijzigd zou moeten worden. De heer van Berkel leest het wijzigingsvoorstel voor (zie bijlage). De tekst van de besluitenlijst wordt aangehouden zodat de leden van de voorronde in de gelegenheid gesteld worden kennis te nemen van de tekst van de VVD. |
| 3 | Notulen raad d.d. 24 april 2007 | Geen opmerkingen |
| | Notulen raad d.d. 3 april 2007 | Geen opmerkingen |
| 4 | Ingekomen Brieven aan de Raad | De PvdA vindt de beantwoording vragen PvdA over het dorpscentrum en Weremere (punt 10) onvoldoende. De heer Tange zegt toe dat er een overleg gepland zal worden met de |

| | | |
|--------------------|---|---|
| | | <p>PvdA zodat duidelijk wordt op welke knelpunten er nog zijn en de beantwoording dan alsnog op korte termijn gegeven kan worden.</p> <p>GL geeft aan nog geen reactie te hebben ontvangen op hun brief over bouwactiviteit in het Wormer- en Jisperveld (punt 13). De heer Tange bevestigt dit.</p> <p>Het CDA geeft aan dat bij de bouwvergunning Bouwbedrijf Stadswerk (punt 6) de achterliggende stukken ontbreken. De heer Tange antwoordt dat via de mail aangegeven zal worden wanneer het dossier compleet is. Afsproken wordt dat punt 6 volgende raadsavond weer op agenda zal staan.</p> |
| 5 | Stukken ter kennisgeving aan de Raad | <p>De VVD vraagt of de actualisatie spelregels woonruimteverdeling (punt 1) niet ter bevestiging naar de raad moeten en of het bestuur van de sporthal (punt 2) al betrokken is in de gesprekken. De heer Tange antwoordt t.a.v. punt 1 het presidium indien gewenst het punt kan agenderen en t.a.v. punt 2 dat deze vraag aan de wethouder gesteld kan worden. Het CDA geeft aan dat de vragen m.b.t. het aanpassen van de openbare ruimte Knollendamstraat (punt 5) nog niet beantwoord zijn. Afsproken wordt dat dit punt de volgende raadsavond weer op de agenda zal staan.</p> |
| 6 | Stukken direct ter besluitvorming aan de Raad | Geen opmerkingen. |
| 7 | Inventarisatie quorum Voorrondes | Geen opmerkingen. |
| 8 | Rondvraag | VLW vraagt naar papierinzameling bij Weremere. De heer Tange antwoordt dat de grote zeecontainers vervangen worden door rolcontainers. |
| Groene Zaal | | |
| 9 | Inhoudelijke bespreking Jaarverslag | <p>Aanwezig: J.M. Schalkwijk (voorzitter), N.J. de Jong (CDA), R.J.G. Berkhout (VVD), C.Ricken (PvdA), J.N. Stevens (GL), C. Molog (VLW)</p> <p>Portefeuillehouder: P.H. Roos Griffier: I.M. Drupsteen Pers: R. van der Molen Belangstellenden: 7 personen</p> <p>Er heeft zich geen inspreker gemeld.</p> |

| | | |
|----|---|---|
| | | <p>Conclusie: Het CDA heeft een amendement op basis van het advies van de controlecommissie voorbereidt. VLW steunt dit amendement. De VVD zou hier nog het bestemmen van de middelen voor de sportvelden en de NUON gelden aan toe willen voegen, de PvdA alleen de middelen voor de sportvelden. GL volgt het collegevoorstel. Het CDA stelt voor dit agendapunt in te brengen als debatpunt tijdens het plenaire raads gedeelte van deze avond.</p> <p>Vervolg: Het voorstel van het college en het amendement van het CDA zal aangemeld worden als debatpunt tijdens de raadsvergadering van deze avond.</p> |
| 10 | Inhoudelijke bespreking Nota gemeentelijke garantstelling | N.a.v. de bespreking bij Algemene zaken vervalt dit agendapunt. |
| 11 | Inhoudelijke bespreking Beleidsverslag Werk, Inkomen en Zorg 2006 | <p>Aanwezig: J.M. Schalkwijk (voorzitter), N.J. de Jong (CDA), R.J.G. Berkhout (VVD), C.Ricken (PvdA), J.N. Stevens (GL), C. Molog (VLW)</p> <p>Portefeuillehouder: P.H. Roos Griffier: I.M. Drupsteen Pers: - Belangstellenden: 3 personen</p> <p>Er heeft zich geen inspreker gemeld.</p> <p>Bespreking: De voorzitter geeft aan dat de Adviesraad volgende week bijeenkomt en dan advies zal uitbrengen. Bij een negatief advies zal dit agendapunt opnieuw in de voorronde behandeld worden. Alle partijen adviseren positief over het voorstel.</p> <p>Vervolg: Het voorstel wordt ter besluitvorming aangeboden aan de raadsleden mits de adviesraad positief advies. Indien het advies negatief is dient het voorstel opnieuw voor een voorronde geagendeerd te worden.</p> |

| Blauwe Zaal | | |
|-------------|---|---|
| 12 | Technische bespreking Kadernota | <p>Aanwezig: M.J.T. Wielenga-Beeks (voorzitter), C.J.G. Bijvoet (CDA), J. Molog (VLW), L.J. van Berkel (VVD), J.H. van Broenland (PvdA), J.J.M.N. Welagen (GL)</p> <p>Portefeuillehouder: - Griffier: EHM Ouwehand-Brussel Pers: Ambtelijke ondersteuning: de heer E.J. Aafjes (afdelingshoofd Middelen)</p> <p>Bespreking: Fracties geven aan de tijd tussen het verschijnen van de nota en de technische bespreking in deze voorronde te kort te vinden. Dit is ook al in het presidium aan de orde geweest en afgesproken is om het volgend jaar de kadernota een maand eerder te behandelen. Verder hebben de fracties een aantal vragen en tekstuele opmerkingen.</p> <p>Vervolg Inhoudelijke bespreking vindt plaats in een aparte bijeenkomst op 31 mei 2007.</p> |
| 13 | Inhoudelijke bespreking Aanpak vaaroverlast | <p>Aanwezig: M.J.T. Wielenga-Beeks (voorzitter), C.J.G. Bijvoet (CDA), J. Molog (VLW), L.J. van Berkel (VVD), J.H. van Broenland (PvdA), J.J.M.N. Welagen (GL)</p> <p>Portefeuillehouder: P.C. Tange Griffier: EHM Ouwehand-Brussel Pers: R. van der Molen K. Hartog</p> <p>Er hebben zich geen insprekers gemeld.</p> <p>Bespreking De fracties zijn unaniem van mening dat in tegenstelling tot hetgeen wordt voorgesteld de registratie alleen zou moeten gelden voor boten met een motor. Zij adviseren dan ook negatief op het voorstel. Verder willen de fracties op de hoogte gesteld worden van de uitkomsten van het regionaal overleg.</p> |

| | | |
|----|-----------------|---|
| | | Vervolg Het voorstel gaat door voor besluitvorming in de raad van vanavond. De portefeuillehouder overlegt nog voor de raadsbehandeling met de ambtenaar juridische zaken over het advies van de fracties en zal hierover tijdens de raadsbehandeling mededeling doen. Fracties geven dan hun definitieve advies. Verder zegt de portefeuillehouder toe de fracties te informeren omtrent het regionaal overleg hierover. |
| 14 | Besloten | |